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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple juliol 2024

Precs: 

1- Demanem que es reposin les palmeres de davant de l’Escola Joan Maragall i també la 
resta d’arbrat que manca per reposar al llarg de la Riera i el Passeig de Mar.

2- Demanem que s’intensifiqui la neteja, el manteniment i la cura del Parc Fèlix Cucurull. 

3- Demanem que els grups municipals que encara no han retirat la seva propaganda electoral 
ho facin en els pròxims dies.

4- Demanem al govern que avisi i convoqui tots els regidors del consistori quan el president 
o presidenta del parlament o altre càrrec institucional rellevant visiti la nostra vila. 

5- Demanem que es faci el tancat dels horts urbans per tal d’anar avançant amb el projecte.
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Preguntes: 

1- Quantes persones van participar del taller d’apoderament LGTBI? Quina valoració fa 
la regidoria de l’activitat?

2- Quina valoració fa el govern del nou format del carrilet i la seva actualització de preus?

3- Com avança la campanya de sensibilització envers l’incivisme dels propietaris de 
gossos que no actuen correctament davant els orins i defecacions de les seves 
mascotes?

4- Atès que els carrers del municipi estan molt bruts, li volem preguntar al govern quines 
mesures pensa prendre per capgirar la situació.

5- Un mitjà local ha avançat que l’ajuntament vol eliminar el carril bici per a guanyar 40 
places d’aparcament per la zona blava. Per on se suposa que hauran de circular els 
ciclistes i altres vehicles de no motor? Sabent que la pacificació de la N-II gaudirà d’un 
carril bici no és moment d’apostar per aquest transport i així buidar la riera del trànsit 
a motor, de fums i sorolls? 

6- Ens poden explicar com va anar la trobada amb el departament de salut per l’ampliació 
del cap i quins són els compromisos?, i quan canviaran el transformador?

7- Veïns del Rial Sa Clavella estan patint problemes greus de paneroles dins de casa. 
Quines actuacions s’han fet fins ara i quines pensen fer en el futur?

8- En quina situació es troba el pis d’habitatge social del carrer Ample? S’està donant 
resposta a alguna necessitat d’alguna família?

9- S’ha plantejat el govern de rescindir el contracte amb Interpàrking, empresa gestora 
de la zona blava?


